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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem építették meg a Móring József Attila által 
2017-ben bejelentett, Mesztegnyőt Balatonmáriafürdővel összekötő bicikliutat?" 

Tisztelt Dr. Palkovics László Miniszter Úr!

2017-ben, a választások előtt Móring József Attila képviselő úr bejelentette, hogy a mesztegnyői 
kisvasúttól kerékpárutat fognak építeni a Balatonig. Három éve tájékoztat erről minket egy hatalmas
tábla is a fel nem újított 68-as út mentén.

Tábla tehát van Mesztegnyőn, de bicikliút azóta sincs. És mindennek a tetejébe még a mesztegnyői 
kisvasutat is bezárták.

Tisztelt Miniszter Úr!

2019-ben Cseresnyés Péter, majd 2020-ban Schanda Tamás államtitkár urat is megkérdeztem az 
Országgyűlésben, hogy mikor fogják az ígéretekhez híven megépíteni a bicikliutat. Cseresnyés 
államtitkár úr arról tájékoztatott, hogy „várhatóan ez a munka jövőre megkezdődhet.”

Schanda államtitkár úr pedig arról, hogy a kerékpárút „fejlesztése két külön projekt keretében 
megvalósul, az ezzel kapcsolatos támogatói döntések megszülettek.”

Tisztelt Miniszter Úr!

Akkor mire kell még várnunk? A háttértelepülések bekapcsolása a balatoni turizmusba fontos lenne 
a térség jövője szempontjából. Továbbá a Balaton-parton dolgozó somogyi lakosok is - 
autóbuszjárat hiányában - legalább biciklivel haza tudnának menni az estig tartó munka után.

Erre tekintettel, 2019 és 2020 után, 2021-ben is tisztelettel kérdezem:



Miért nem építették meg a Móring József Attila által 2017-ben bejelentett, Mesztegnyőt 
Balatonmáriafürdővel összekötő bicikliutat?

Vagy most, hogy a mesztegnyői kisvasutat is bezárták, a kerékpárút sem fontos a Fidesz-
kormánynak?

Várom megtisztelő válaszát!
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